

Headline	Sambutan Hari Aids Sedunia Red Ribbon Celebrity Support		
MediaTitle	Mingguan Sarawak		
Date	02 Dec 2012	Color	Full Color
Section	Dunia	Circulation	37,981
Page No	D10	Readership	113,943
Language	Malay	ArticleSize	649 cm ²
Journalist	N/A	AdValue	RM 2,422
Frequency	Daily	PR Value	RM 7,266



Sambutan Hari Aids Sedunia – Red Ribbon Celebrity Support



KAMI TOLAK DISKRIMINASI ... Ini pula perhimpunan protes sambutan Hari Aids Sedunia di Filipina apabila sekumpulan remaja menyertai protes yang menolak berlakunya diskriminasi dalam kalangan komuniti dengan penghidap HIV, Aids. Manila berdepan dengan masalah jangkitan Aids, HIV yang semakin meningkat dan sukar menerima rawatan. • AFP



SOKONG PENUH ... Remaja Malaysia melukis wajahnya dengan logo dan tema sambutan Hari Aids Sedunia di Kuala Lumpur semalam. Hari kesedaran ini disambut pada 1 Disember setiap tahun seluruh dunia. • AFP



SEBAR MAKLUMAT ... Sukarelawan mengedar risalah berhubung dengan Aids dan jangkitan HIV di stesen keretapi di Beijing sempena sambutan Hari Aids Sedunia 2012 di negara itu. Menurut laporan UNAIDS, penduduk dunia berdepan dengan masalah serius apabila komuniti yang dijangkiti HIV meningkat daripada 33.5 juta tahun lepas kepada 34 juta sehingga November ini. • AFP

SEPERTI biasa apabila bulan Disember, Hari Aids Sedunia diperkenal di seluruh dunia dengan tema tahun ini *Red Ribbon Celebrity Support*. Hari Aids Sedunia ini bukanlah menggalakkan Aids ber-

laku di sekeliling kita tetapi memberi sokongan kepada penghidap AIDS. Jalan kehidupan kita berbeza, walau mereka menghidap Aids namun harus tetap diterima dalam kalangan komuniti masyarakat.



TARIAN SOKONG RIBEN MERAH ... Remaja Indonesia berhimpun dan menari tarian Dance 4 Life sebagai sokongan kepada kempen kesedaran Aids, HIV sempena sambutan Hari Aids Sedunia di Indonesia. Menurut laporan UNAIDS, jangkitan HIV di negara Asia Tenggara meningkat daripada 25 peratus dalam kalangan remaja berusia 15 hingga dewasa 49 tahun sejak 2001 sehingga 2011. • AFP



DIPERKENAL DARI AWAL ... Kanak-kanak sekolah di India dan ibu bapa mereka tiba untuk memeriahkan Hari Aids Sedunia di Mumbai semalam. Agensi UNAIDS berkata 2.5 juta rakyat India hidup dengan HIV, kebanyakannya dipulau oleh masyarakat mereka. • AFP